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Onkelinx zal aanbevelingen over GSM-masten 
volgen 
Het kabinet van minister van Volksgezondheid Laurette 
Onkelinx heeft laten weten dat de minister zich zal 
schikken naar de aanbevelingen van de Hoge Raad 
voor de Gezondheid over de GSM-masten. Er zou een 
norm van 3 volt per meter moeten worden opgelegd 
voor de GSM-masten. 
 
De Hoge Raad deed de voorbije jaren al een paar keer 
de aanbeveling om de normen te verstrengen en die 
van 20,6 V/m naar 3V/m te brengen. De raadgevingen 
bleven tot op vandaag dode letter. 
 
"Een nieuwe aanbeveling van de Hoge Raad voor de 
Gezondheid over de GSM-masten is in voorbereiding en 
de minister zal zich ernaar schikken", luidt het op het 
kabinet. Eind oktober is een vergadering gepland met 
de operatoren om de implementatie te bekijken. Het 
merendeel van de masten is al conform: 80 procent van 
de 900MHz antennes zendt nu al uit tegen 3 V/m. 
(belga/tdb) 

 
 
 
 

BioInitiative : Waarom 0,6 V/m 
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